
 

Rada Miejska w Grójcu 

Radni – Sesja 

 

Protokół nr LII/22 

Sesja Rady Miejskiej w Grójcu 

w dniu 26 września 2022r. 

 

Obrady rozpoczęto 26 września 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:15 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Lista obecności w załączniku: 

 

Obecni: 

1. Karol Biedrzycki 

2. Janusz Dulemba 

3. Henryk Feliksiak 

4. Tomasz Justyński 

5. Ryszard Krzyżanowski 

6. Daniel Marcinkowski 

7. Małgorzata Molenda 

8. Artur Moskal 

9. Dariusz Prykiel 

10.Grzegorz Stolarek 

11.Jacek Stolarski 

12.Artur Szlis 

13.Małgorzata Szymańczak 

14.Agnieszka Wachulec-Kamienik 

 

Oraz m.in. 

1.Burmistrz – Dariusz Gwiazda 

2. Zastępca – Jarosław Rupiewicz 

3. Skarbnik – Mariola Komorowska 

4. Sekretarz – Monika Maciak 

5. Dyrektor – Bożena Malinowska 

6. Naczelnik – Dariusz Iwańczyk 

7. Naczelnik – Magdalena Śmietańska 

8. Naczelnik – Mariusz Wojno 

9. Mecenas – Jarosław Wołos 

 

 

Ad.1/. Otwarcie Sesji. 
 



 

Pan Przewodniczący przywitał wszystkich bardzo serdecznie, otworzył 52 sesję Rady 

Miejskiej w Grójcu, przywitał Panie i Panów radnych,  Pana Burmistrza Dariusza 

Gwiazdę, Zastępcę Burmistrza Pana Jarosława Rupiewicza,  Panią skarbnik Mariolę 

Komorowską, Panią sekretarz, wszystkich Naczelników Wydziałów Urzędu, 

Dyrektorów Jednostek,   Panie i Panów sołtysów oraz wszystkich uczestników naszej 

dzisiejszej sesji. Poinformował, że zanim przejdziemy do porządku obrad prosił żeby 

wszyscy wstali i minutą ciszy uczcili pamięć sołtysa Mieczysława Łodziana, byłego 

sołtysa sołectwa Gościeńczyce.  

Państwo Radni otrzymali porządek obrad.  

Sprawdzenie kworum. W obradach uczestniczy 14 radnych, 7 radnych jest 

nieobecnych.  

Czy do porządku obrad są pytania, uwagi? 

Poinformował, że chciałby do porządku obrad wprowadzić 2 projekty uchwał: 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

1/ Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji; 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad uchwały pod literką M w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

2/ Wprowadzenie do porządku obrad pod literką N projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu; 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad uchwały pod literką N w sprawie przyjęcia 

rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

Wyniki głosowania: 



 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcia protokołów z sesji. 

 a/  w dniu  28.03.2022 r. 

 b/  w dniu  07.04.2022 r. 

 c/  w dniu  25.04.2022 r. 

 d/  w dniu  30.05.2022 r. 

 e/  w dniu  27.06.2022 r. 

 f/   w dniu  19.07.2022 r. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

    A zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

    B zmieniająca uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

    C zmiany uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 r. 

    D przyjęcia Strategii rozwoju Gminy i Miasta Grójec na lata 2022-2030. 

    E wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy 



 

 i Miasta Grójec. 

    F wyrażenia woli członkostwa Gminy Grójec w stowarzyszeniu Lokalna Grupa 

Działania Jabłkowa Kraina z siedzibą w Grójcu w okresie programowania 2023-     

2027. 

    G zmiany uchwały numer 6/54/19 rady miejskiej w Grójcu 25.03.2019r dotyczącej 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Grójec. 

    H uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Grójca (PSP Nr.1). 

    I uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Grójca (Zastacyjna). 

    J nazwy oraz przebiegu ulicy w Grójcu. 

    K przekazania w drodze darowizny nieruchomości gruntowych leżących w ciągach 

drogowych 16/47w Głuchów Grójec Kępina 16/56w Grójec – Miedzechów. 

    L nadania nazwy ulicom w mieście Grójec. 

    Ł określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Grójec na rok szkolny 

2022/2023. 

    M rozpatrzenia petycji. 

    N przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu. 

5. Zapoznanie się z informacją z wykonania budżetu gminy i miasta Grójec za I 

półrocze 2022 roku. 

6. Informacja z przebiegu realizacji inwestycji na terenie Gminy Grójec w I półroczu 

2022 roku. 

7. Zapoznanie się z informacją o realizacji wakacyjnych zajęć dla dzieci i młodzieży 

organizowanych w placówkach oświatowych, jednostkach kultury i sportu oraz 

jednostkach organizacyjnych gminy Grójec. 

8. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu placówek oświatowych gminy 

Grójec w nowym roku szkolnym 2022/2023. 

9. Sprawozdanie z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grójcu Sp. z.o.o. 

za 2021 rok. 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni okres. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 

13. Zakończenie Sesji. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.3/. Przyjęcia protokołów z sesji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do protokołów? Pytań nie było. 

Kto z pań i panów jest za przyjęciem protokołu z sesji 28 marca 2022r.? 

 

a/ w dniu 28.03.2022 r. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji 28 marca 2022 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem protokołu z dnia 7 kwietnia 2022r. 

 

b/ w dnia 07.04.2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji 7 kwietnia 2022 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem protokołu z dnia 25 kwietnia 2022r. 

 

c/ w dniu 25.04.2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji 25 kwietnia 2022 r. 

 

Wyniki głosowania: 



 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

d/ w dnia 30.05.2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji 30 maja 2022 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem protokołu z dnia 27 czerwca 2022r. 

 

e/ w dniu 27.06.2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji 27 czerwca 2022 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 



 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

f/ w dniu 19.07.2022 r. 

Kto z Pań i Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z dnia 19 lipca 2022r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji 19 lipca 2022 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

A/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034.  

Poinformowała, że do tej wersji dokonała aktualizacji zmian po stronie dochodów i 

wydatków na 2022 r. Przedstawiła wartości – zwiększenia planów dochodów o 

8.529.820,31 zł  i taka sama wartość zwiększenia wydatków o 8.529.820,31 zł. 

Uzasadnienie nie uległo zmianie. Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2022-2034. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/513/22 

 

B/ zmieniająca uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

 

Pani skarbnik Mariola Komorowska poinformowała, że do projektu zostały 

wprowadzone 2 autopoprawki.  

Pierwsza polega na wprowadzeniu po stronie dochodów i wydatków kwoty w 

wysokości 2.723.400,00 zł. środki przekazane z funduszu  przeciwdziałania Covid-19 

z przeznaczeniem na wypłatę dodatków węglowych. Zwiększa się strona dochodów i 

wydatków.  

Druga autopoprawka do projektu uchwały dotyczy zmiany funduszu sołeckiego w 

sołectwie  Pabierowice. Został złożony wniosek o zmianę przedsięwzięcia w 2022 roku. 

Zmiana polega na likwidacji zadania pod nazwą „Remont świetlicy wiejskiej” i 

przesunięciu środków  w wysokości 23.520,16 zł z przeznaczeniem na realizację 2 

przedsięwzięć: 

1/ zakup wraz z podbudową garażu blaszanego - 15.000,00 zł.  

2/ wymiana opraw oświetlenia ulicznego na oprawy energooszczędne – 8.520.16 zł. 

inne zmiany nie są wprowadzone. 

Następnie odczytała uchwalę wraz z autopoprawkami. 

 

Pan Daniel Marcinkowski zapytał o dochód sprzedaż nieruchomości (dochód 1 mln. 

zł) co wchodzi w skład oprócz nieruchomości na ul. Szpitalnej?  

Pani skarbnik poinformowała, że planując budżet, planuje się sprzedaż nieruchomości 

gminnych na które składają się mieszkania komunalne – są zbywane. Był Zwiększony 

budżet ze sprzedaży nieruchomości ze Słomczyna o 10 mln. zł. Od momentu sprzedaży 

wykonanie dochodów jest o 1 mln. zł wyższe. Złożyło się na to: sprzedaż 

nieruchomości przy Szpitalnej ponad 700 tys. zł. oraz drobne wykupy lokali. 

Sprzedane zostaną mieszkania komunalne. Kwota wpływająca ze sprzedaży mieszkań 

dalej pozostaje zmienna. 

 

Nie było więcej pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca Uchwalę Budżetową Gminy Grójec na rok 2022. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/514/22 

 

C/ zmiany uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 r. 

 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały.  

 

§ 1. W uchwale nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2021 roku w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu wprowadza się 

następujące zmiany: 

 

1. § 1 uchwały otrzymuje brzmienie: 

„Udziela się pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu z przeznaczeniem na 

realizację następujących zadań: 

       1. Remont drogi powiatowej Nr 1655W Kociszew-Budziszynek, na odcinku 

Częstoniew-Falęcin-w wysokości 628.000,00 zł, 

       2.Remont drogi powiatowej nr 1658W Kępina-Czachów wysokości - 400.000,00 

zł,  

       3.Poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na jednym przejściu dla pieszych na 

ul Armii Krajowej na drodze nr 1647W, w wysokości - 200.000,00 zł,  

       4.Wykonanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika w Worowie –  

w wysokości 20.000,00 zł.  

 

2.§ 2 uchwały otrzymuje brzmienie: 

     „ Pomoc finansowa, o której mowa w § 1 zostanie udzielona w formie dotacji 

celowej w 2022 roku w wysokości 1.248.000,00 zł” 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda poinformował, że dzisiaj wpłynęło pismo ze 

Starostwa Powiatowego odnośnie punktu 2 projektu uchwały o pomocy dla Powiatu 

Grójeckiego. W treści jest informacja, że Starostwo jest po przetargu na wykazany 

odcinek w projekcie uchwały i w wyniku przetargu kwota zadania wynosi 

1.153.000,00 zł. brakuje do tej kwoty 176.688,00 po stronie gminy – te 50% zgodnie z 

umową jaką mamy ze Starostwem Grójeckim. Chciałbym państwa zapewnić, że w 

przyszłorocznym budżecie na odcinek Głuchów-Grójec-Kępina na wysokości ul. 

Niepodległości-Kępina zabezpieczymy środki które dzisiaj powinna gmina 



 

zabezpieczyć na ten odcinek z Wólki Turowskiej  do Czachowa, ponieważ nie mamy 

wolnych środków na obecną chwilę na to zadanie, a wiemy że jest to dosyć dobra oferta 

i warto by było żeby mieszkańcy skorzystali z tego odcinka drogi, dlatego że nie tylko 

kierowcy samochodów poruszają się tą drogą, ale również rowerzyści i biegacze. Jest 

to duża korzyść dla mieszkańców naszej gminy. Moglibyśmy ten odcinek wpisać jako 

trasę rowerową. Na pewno z korzyścią. 

 

 Pan Dariusz Prykiel zwrócił się do Pana Burmistrza, z dopytaniem: rozumiem że w 

tym roku dajemy dotację celową dla Powiatu na drogę Kociszew-Budziszynek 

natomiast Aleja Niepodległości w tym roku nie zostanie zrobiona?. 

 

 Pan Burmistrz potwierdził, że Aleja Niepodległości nie będzie zrobiona w tym roku i 

zostanie zaplanowana na przyszły rok. Uważa, że nie możemy już zrobić żadnego 

odcinka wspólnie z Powiatem z dróg Powiatowych pomijając Aleję Niepodległości. 

Kolejnym zadaniem wspólnie musimy doprowadzić do wykonania Alei 

Niepodległości. Mam nadzieję, że powiat Grójecki zabezpieczy środki na przyszły rok 

i Aleję Niepodległości w pierwszej kolejności wykona w przyszłym roku. Żeby nie 

było tak, że znowu nam się trafi jakaś inna rzecz a ulicę Niepodległości ze względu na 

złożoność projektu lub na koszty wykonania zostanie odłożona na kolejne lata. 

Chciałbym mieć taką 100 % pewność, że Powiat Grójecki ul. Niepodległości wykona 

w pierwszej kolejności. 

 

Pan Przewodniczący wprowadził sprostowanie do wypowiedzi Pana Burmistrza. 

Pierwotnie była ul. Niepodległości w tej uchwale, chodnik wraz z nawierzchnią w 

Szczęsnej + droga w Zalesiu, po rozmowie ze Starostą z Wicestarostą i z panem 

Przewodniczącym rezygnujemy w tym roku z Zalesia i Niepodległości ale 

wprowadzamy drogę Kępina - Czachów za kwotę 400 tys. zł. W przetargu ta kwota 

jest zdecydowanie wyższa i nie wystarczy na tą chwilę na przetarg. Powiat 

zabezpieczył jeszcze 400 tys. zł na tą drogę. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Grójeckiego Janusz Karbowiak nawiązał do spotkań z 

przed roku, ustalaliśmy wspólne inwestycje i w tych inwestycjach była ulica 

Niepodległości, nie było jeszcze projektu. Powiat zlecił zrobienie projektu panu 

Łukaszowi Widalskiemu. dostaliśmy w ostatnich dniach czerwca projekt na ulicę 

Niepodległości. 28 lipca był ogłoszony pierwszy przetarg na tą inwestycję. Nikt się na 

tą inwestycję nie zgłosił. Następny przetarg był na koniec sierpnia, pan Starosta 

rozmawiał z PRIDEM prosił go żeby zrobił ten odcinek, pan prezes PRIDU powiedział, 

że nie podejmie się tego bo nie jest fizycznie w stanie się z tego wywiązać. 

Ten odcinek od torów kolejowych do Czachowa byśmy zmodernizowali teraz. Ja 

proszę Państwa i Państwa Radnych żebyście w grudniu wpisali do swojego budżetu o 

pomoc finansową dla powiatu ul Niepodległości. Priorytet - żeby było przyjęte w 

styczniu w uchwale budżetowej, my też wpisujemy i wtedy pod koniec stycznia można 

ogłosić przetarg na tą inwestycję. A w tym roku wpłynęło pismo koszty inwestycji  

1.158.000,00 zł było 800.000,00 zł. Pan Burmistrz poinformował, że nie dysponuje 



 

środkami do zadania 50/50, rozmawialiśmy ze skarbnikiem u nas tą kwotę się znajdzie 

a w przyszłorocznym budżecie rozliczymy się przy budowie ulicy Niepodległości. 

Prosiłbym Pana Burmistrza żeby jak najszybciej dał odpowiedź, ponieważ musimy 

zwołać sesję nadzwyczajną żeby wprowadzić do budżetu. 

 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda stwierdził że trzeba się cieszyć z inwestycji z 

powiatem. Już prawie 5 mln. zł przeznaczamy na pomoc dla powiatu, zaapelował do 

sołtysów, że dzięki temu że pomagamy powiatowi nie jesteśmy w stanie realizować 

wielu zadań gminnych naszych dróg do którego jesteśmy ustawowo zobligowani. Na 

spotkaniach sołeckich też wszyscy są zdania, żeby w pierwszej kolejności robić drogi 

powiatowe, ponieważ one są częściej użytkowane i dlatego trzeba się uzbroić w 

cierpliwość i poczekać na realizację zadań gminnych ( dróg gminnych) w późniejszym 

czasie. 

 

Pan Karol Biedrzycki poprosił o jasną deklaracje od Pana Burmistrza, że w przyszłym 

roku zabezpieczy środki i będzie chciał ta ulicę Niepodległości zrobić? 

Pan Burmistrz stwierdził, że otrzyma to na piśmie. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały nr XLI/384/21 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 20.12.2022 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/515/22 

 

D/ przyjęcia Strategii rozwoju Gminy i Miasta Grójec na lata 2022-2030. 

 

Pani Monika Maciak przedstawiła prezentację na temat Strategii. 

Gdzie zostały przedstawione najważniejsze zagadnienia znajdujące się w Strategii 

rozwoju Gminy i Miasta Grójec na lata 2022-2030. 

 



 

 

1. Czym jest strategia rozwoju? 

2. Etapy prac nad Strategią 

3. Struktura Strategii 

4. Wyniki badań ankietowych 

5. Misja, wizja 

6. Przedstawienie celów i działań strategicznych 

6. Struktura funkcjonalno-przestrzenna 

7. Spójność ze Strategią rozwoju województwa 

8. System realizacji Strategii 

9. Konsultowanie i opiniowanie 

Nad Strategią pracował Zespół powołany do prac opracowania strategią nad Strategią.  

W ramach tego Zespołu pracowały 3 podzespoły związane z przestrzenią, gospodarką 

i ogólnie rozumianym społeczeństwem. Zebrano 426 ankiet. Badaliśmy różnego 

rodzaju zagadnienia związane z funkcjonowaniem gminy. Z podziałem na 6 

najważniejszych obszarów. Ankietowani najwyżej ocenili infrastrukturę techniczną, 

edukację i kulturę najniżej turystyka i rekreacja. Najważniejsze priorytety rozwoju: 

rozbudowa sieci ścieżki pieszo-rowerowej, dostępność do usług medycznych jak i  

poprawa infrastruktury drogowej. Misje-wizje. Misją gminy jest pobudzenie 

aktywności mieszkańców i wspieranie sąsiedzkich relacji poprzez kreowanie 

bezpiecznej i przyjaznej przestrzeni do życia, dzięki zrównoważonemu rozwojowi 

który obejmuje infrastrukturę, ofertę kulturalną, szkolnictwo i edukację, przy 

zachowaniu szczególnej dbałości o ochronę środowiska naturalnego. Wizja – Gmina 

to miejsce gdzie potrzeby mieszkańców są priorytetem władz samorządowych. Grójec 

to gmina przyjazna gdzie każdy czuje się akceptowany i bezpieczny. Dbanie o 

zrównoważony rozwój sprawia, że Grójec to atrakcyjne miasto do życia i pracy gdzie 

nowoczesnej infrastrukturze towarzyszy dbałość o środowisko naturalne. Mieszkańcy 

pielęgnują ponad 600-letnią tradycję i historię, a symbolem regionu jest jabłko z 

którego słyną tutejsze sady.  

 

3 Cele Strategiczne: 

- zapewnienie mieszkańcom odpowiednich i godnych warunków życia oraz integracja 

społeczności gminy, 

- prowadzenie zrównoważonego rozwoju Gminy poprzez modernizację infrastruktury 

i dbałości o środowisko naturalne, 

- wyznaczenie lokalnej gospodarki w oparciu o tradycje sadownicze przy zapewnieniu 

zatrudnienia wszystkim mieszkańcom oraz promocję walorów Gminy. 

 

Po wyświetleniu prezentacji, pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii rozwoju Gminy i Miasta Grójec na lata 2022-2030 



 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

WSTRZYMUJE SIĘ OD GŁOSU(1) 

Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR LII/516/22 

 

E/ wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 

Gminy i Miasta Grójec. 

 

Pani sekretarz Monika Maciak przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy i 

miasta Grójec 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

WSTRZYMUJE SIE OD GŁOSU(1) 

Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/517/22 



 

 

 

F/ wyrażenia woli członkostwa Gminy Grójec w stowarzyszeniu Lokalna Grupa 

Działania Jabłkowa Kraina z siedzibą w Grójcu w okresie programowania 2023-

2027. 

 

Pani sekretarz Monika Maciak przedstawiła projekt uchwały. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia woli członkostwa Gminy Grójec w stowarzyszeniu Lokalna Grupa 

Działania Jabłkowa Kraina z siedzibą w Grójcu w okresie programowania 2023-2027 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/518/22 

 

G/ zmiany uchwały numer 6/54/19 rady miejskiej w Grójcu 25.03.2019r 

dotyczącej regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Grójec. 

 

Pan Naczelnik Wydziału Edukacji Mariusz Wojno, przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował, że 

§ 1. W § 5. Regulaminu  wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Grójec  w ustępie  10 dodaje się punkt d, 

o treści – „ mentor 80 zł miesięcznie ”. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały numer 6/54/19 rady miejskiej w Grójcu 25.03.2019r dotyczącej 

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Grójec 



 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/519/22 

 

 

H/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Grójca (PSP Nr.1). 

 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował, że cały teren objęty planem jest to jedna funkcja – usługi edukacji. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Grójca 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/520/22 

 

 



 

I/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Grójca (Zastacyjna). 

 

Pan Dariusz Iwańczyk przedstawił projekt uchwały. 

Jedna funkcja - zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna i usługi. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Grójca 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/521/22 

 

J/ nazwy oraz przebiegu ulicy w Grójcu. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

nazwy oraz przebiegu ulicy w Grójcu 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 



 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/522/22 

 

 

K/ przekazania w drodze darowizny nieruchomości gruntowych leżących w 

ciągach drogowych 16/47W Głuchów Grójec Kępina 16/56W Grójec – 

Miedzechów. 

 

Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania w drodze darowizny nieruchomości gruntowych leżących w ciągach 

drogowych 16/47w Głuchów Grójec Kępina 16/56w Grójec – Miedzechów 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/523/22 

 

L/ nadania nazwy ulicom w mieście Grójec. 

 

Pani Magdalena Śmietańska poinformowała, że do tego projektu uchwały zostaną 

wprowadzone autopoprawki. Omówiła autopoprawki. W związku z budową drogi 

Wiatracznej wystąpiła z propozycją, żeby po wybudowaniu dróg zostały nadane nazwy 

po to żeby wprowadzić w tamtym rejonie ład w numeracji porządkowej tamtej części, 

ponieważ ulica Wiatraczna częściowo jest zlikwidowana, projekt obecny zmienia 

przebieg ulicy Wiatracznej. Adresy są rozsypane. Wpłynęły wnioski z nieruchomości 

od Wiatracznej 10 z literami wzwyż, które leżą przy drodze 45KDD została wcześniej 

zaproponowana nazwa Wincentego Malickiego. Wpłynęły wnioski wszystkich 

właścicieli tych nieruchomości aby została zmieniona nazwa na Witkacego. Pan 

Burmistrz przychylił się do tych wniosków, dlatego w tym punkcie Burmistrz wnosi 

autopoprawkę zamiast Winentego Malickiego ta droga będzie nosiła nazwę Witkacego. 

Jeżeli chodzi o pozostałe pkt. 3 i 5 w pierwszej wersji uchwały, pan Burmistrz wnosi 



 

autopoprawkę o usunięcie tych punktów, sprawa nazwy, dalsze losy pozostaną otwarte 

na sesję listopadową lub grudniową. 

 

Odczytała projekt uchwały. 

Pan Przewodnicz 

 

Pan Karol Biedrzycki poinformował, że do Rady Miejskiej  w Grójcu wpłynęły 

wnioski odnośnie ulicy od mieszkańców, oraz petycja. Od Sienkiewicza do 

Zbyszewskiej mieszkańcy chcą żeby to była ulica Wiatraczna. 

 

Głos zabrała mieszkanka ulicy Wiatracznej zgłaszając sprzeciw zmianie nazwy ulicy 

Wiatracznej. Poinformowała, że ta ulica jest od 123 lat, wszyscy się przyzwyczaili do 

nazwy. Są to koszty. Dofinansowanie jest na ulicę Wiatraczną. Mieszkańcy są 

przeciwni zmianie nazwy ulicy, prosząc o rozpatrzenie Petycji. 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda przychylił się do wniosku mieszkańców, twierdząc że 

również jest przeciwny zmianie nazwy. Uważa że ta ulica jest jedną z najstarszych ulic 

w mieście, ale muszą uporać się, bo jest problem kiedy dzieli się starą ulicę Wiatraczną 

na dwa odcinki; jeden rozpoczynający się przy ulicy POW zawierający kilka numerów, 

środkowy odcinek ulicy Wiatracznej i ten końcowy który pozostał przy którym 

mieszkają nieliczni mieszkańcy, których przodkowie też prawdopodobnie tam 

mieszkali. 

Poprosił panią Naczelnik o przedstawienie argumentów, które przemawiały za 

przygotowaniem takiego projektu uchwały, żeby nie było na jednej gminie, na jednym 

obszarze takich samych dwóch ulic o jednej nazwie i dzielących ta stara ulicę na dwie 

części. Żeby później nie robić sobie kłopotów o którą Wiatraczna chodzi. Niemniej 

jednak jeżeli będzie taka wola mieszkańców, a radni to zaakceptują i przegłosują to ja 

się też przychylam. Wiem, że było stanowisko Komisji Oświaty z prośbą o utrzymanie 

tego odcinka ulicy Wiatracznej, dzisiaj miałbym tylko taka prośbę że nie będziemy 

głosowali nazwy tej ulicy, ale chciałbym żebyście się Państwo wypowiedzieli że 

akceptujecie żeby stara Wiatraczna została podzielona na dwa odcinki: 

Jeden w pierwszej części i ostatniej. 

 

Głos zabrał mieszkaniec informując, że ulica Wiatraczna jest od wielu lat i jeżeli 

zostanie zmieniona nazwa to będzie absolutnie skandal, twierdząc że równie dobrze 

można zmienić nazwę miasta.  Stwierdził, że jego opinia jest negatywna.  

 

Pani Magdalena Śmietańska  przedstawiła plan zagospodarowania przestrzennego, 

który przewidział w dużej mierze likwidację ulicy Wiatracznej. Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego dzieli nam tą ulice na dwie części. Wymusił 

likwidację ulicy Wiatracznej. Na obecny moment Wiatraczna jeśliby miała zostać, to 

pozostaje od 1 do 13 i Wiatraczna końcowa. 

 

 



 

Pojawia się problem numeracji porządkowej budynków, jednak są one możliwe do 

ominięcia poprzez nadanie nowych adresów. Argumentem za usunięciem ul 

Wiatracznej jest nieprawidłowe prowadzenie numeracji porządkowej nieruchomości.  

Temat ul Wiatracznej zostaje przełożony. 

 

Pan Noremberg Grzegorz - mieszkaniec ulicy Wiatracznej stwierdził, że nie oponują 

odnośnie numerów, zwrócił się z prośba o nie zabieranie nazwy ulicy Wiatracznej 

argumentując tradycją, gdyż wiatrak na końcu ulicy Wiatracznej był. Od Sienkiewicza 

pozostawienie nazwy Wiatraczna.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w tym projekcie uchwały nie ma ulicy 

Wiatracznej i że wrócimy do tematu na spokojnie, spróbujemy znaleźć takie 

rozwiązanie które będzie dla Was satysfakcjonujące. Poinformował, że petycja która 

była dziś złożona – mieszkańcy wnioskują żeby pozostawić tą nazwę od Zbyszewskiej 

aż do Sienkiewicz, żeby ta ulica była ulicą Wiatraczną. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazw  ulicom w mieście Grójec 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

 

PRZECIW (1) 

Jacek Stolarski 

 

Uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR LII/524/22 

 

 

Ł/ określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Grójec na rok szkolny 

2022/2023. 

 

Pani Dyrektor Bożena Malinowska odczytała uchwałę.  

§  1. Określa się średnią cenę jednostki paliwa  w  wysokości: 

1. olej napędowy – 7,68 zł/l,  



 

2. gaz – 2,95 zł/l, 

3. benzyna 95  - 6,55 zł/l 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie Grójec na rok szkolny 2022/2023 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/525/22 

 

M/ rozpatrzenia petycji. 

 

Pan Prowadzący przedstawił projekt uchwały. 

Poinformował, że odbyła się Komisja Skarg Wniosków i Petycji i uznała tą Petycję za 

zasadną. 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 



 

UCHWAŁA NR LII/526/22 

 

N/ przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

Pan Karol Biedrzycki odczytał projekt uchwały.  

Poinformował, że pani Radna Eugenia Poradzka w dniu 19.09.2022 r. złożyła pisemną 

rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu, zgodnie z 

obowiązującym prawem Ustawą o samorządzie gminnym musimy podjąć uchwałę w 

sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu. 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Grójcu 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Ryszard 

Krzyżanowski, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR LII/527/22 

 

5. Zapoznanie się z informacją z wykonania budżetu gminy i miasta Grójec za I 

półrocze 2022 roku. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Państwo Radni otrzymali sprawozdanie, 

pytań nie było. 

 

 

6. Informacja z przebiegu realizacji inwestycji na terenie Gminy Grójec w I 

półroczu 2022 roku. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że otrzymaliśmy taką informację z Wydziału 

Inwestycji. Czy są pytania bądź uwagi ze strony Państwa Radnych? 

 Pan Artur Moskal miał pytanie do punktu 6 podpunktu 26, który mówi o przebudowie 

rynku w Grójcu. Chciał poznać więcej informacji o tej przebudowie. Co to jest, 

zasądzone wynagrodzenie dla wykonawcy 451.400,00 zł. czego dotyczy?. 



 

 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda wyjaśnił, że odziedziczył to; wyjaśnił - wykonawcy 

którzy pracowali dla głównego wykonawcy złożyli pozew w Sądzie o nie wypłacone 

wynagrodzenie i po 10 latach spraw sądowych zapadł wyrok sądowy, że gmina musi 

taką kwotę zapłacić i nie wykluczone, że jeszcze będziemy musieli dużo odsetek 

karnych zapłacić. Jest to wyrok Sądu. Odwoływaliśmy się od tego wyroku z I instancji, 

ale Sąd Wyższej Instancji utrzymał w mocy ten wyrok i niestety gmina musi to 

odszkodowanie dla podwykonawców zapłacić. 

 

Pan Mecenas Jarosław Wołos wyjaśnił, że ta sprawa ma swoją historię, gmina Grójec 

została współpozwana o zapłatę należności  niewypłaconych  podwykonawcy w 

ramach solidarnej odpowiedzialności, bo takie przepisy wtedy z Kodeksu Cywilnego 

obowiązywały jak była kończona ta inwestycja, jak również na dzień dzisiejszy. 

Sprawa miała długa historię ponieważ, za pierwszym razem Sąd we Wrocławiu, 

ponieważ tamten główny wykonawca miał siedzibę we Wrocławiu to pozwali Gminę 

musieliśmy jeździć do Wrocławia. Za pierwszym razem Sąd Okręgowy oddalił, 

wniesiona została apelacja przez tego podwykonawcę, uchylono, sprawa wróciła. 

Wtedy sięgnięto do odpowiedzialności na podstawie bezpodstawnego wzbogacenia 

czyli tego, że coś zostało wybudowane i gmina Grójec została wzbogacona. Niestety 

nie udało się przekonać Sądu, że podwykonawca wykonał te roboty niewłaściwie, 

nienależycie co było powodem tego że gmina z uwagi na opóźnienia i nienależyte 

wykonanie obniżyła wynagrodzenie generalnemu wykonawcy, firmie ówczesnej 

ANTI-S.A. Obecnie Sąd Apelacyjny we Wrocławiu wyrok Sądu I Instancji podtrzymał, 

szanse na to żeby w skardze kasacyjnej cokolwiek można było zrobić były znikome, a 

chodziłoby jeszcze o dodatkowe 30 tys. zł. I ten wyrok się uprawomocnił. Był 

wykonalny od razu a Sąd nie wstrzymał wykonalności. 

 

Pan Przewodniczący zapytał kto reprezentował gminę przy tej sprawie? Jeden mecenas 

czy kilku? 

 

Pan mecenas Wołos poinformował, że on reprezentował, później mecenas Markowski 

wraz z mecenasem Wołosem. 

 

Nie było więcej pytań. 

 

7. Zapoznanie się z informacją o realizacji wakacyjnych zajęć dla dzieci i 

młodzieży organizowanych w placówkach oświatowych, jednostkach kultury i 

sportu oraz jednostkach organizacyjnych gminy Grójec. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że mamy wszelkie informacje z Biblioteki z GOS-

u i GOK-u czy są pytania? 

Nie było pytań. 

 



 

8. Zapoznanie się z informacją o funkcjonowaniu placówek oświatowych gminy 

Grójec w nowym roku szkolnym 2022/2023. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że mamy informację. 

Pytań nie było. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grójcu Sp. 

z.o.o. za 2021 rok. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Państwo Radni otrzymali sprawozdanie. 

Mamy rachunek zysków i strat. 

 

Pan Prezes Zarządu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grójcu Sp. z.o.o. Paweł 

Spława-Neyman poinformował, że tradycyjnie Zakład Wodociągów składa 

sprawozdanie na dzień 30 czerwca, takie ma obowiązki, tradycyjnie takie 

sprawozdanie do Państwa dotarło. Zaproponował, żeby przedstawić dodatkowo 

rachunek zysków i strat. Stwierdził, że dobrze będzie jak coś dodatkowo powie. 

 Spółka Zakład Wodociągów i Kanalizacji powstała na podstawie uchwały Rady 

Miejskiej w 2015 roku, aktu notarialnego z dnia 10 listopada 2015 roku. W roku 2021 

władze Spółki kształtowały się w następujący sposób: 

Zgromadzenie Wspólników które reprezentował i nadal reprezentuje Burmistrz Gminy 

i Miasta Grójec i Rad Nadzorcza 3 osobowa w następującym składzie: 

1/ przewodniczący pan Kazimierz Łątkowski, 

2/ wiceprzewodniczący pani Edyta Pająk, 

3/ sekretarz pan Michał Woźniak. 

Zarząd pan Paweł Spława-Neyman. 

Cała Spółka jest własnością Gminy Grójec – 100 % udziałów o łącznej wartości 

23.260.000,00 zł. 

 

Jeśli chodzi o wyniki finansowe Spółki kształtowały się w sposób następujący: 

Przychody – całkowite łączne przychody Spółki  - 12.877.200,00 zł, 

Koszty operacyjne  - 12.699.200,00 zł, 

Zysk wypracowany netto  - 128.300.00 zł.  

Z czego Spółka uzyskiwała przychody: 

Największy procent przychodów uzyskiwaliśmy ze sprzedaży podstawowej, czyli ze 

sprzedaży wody i opłat za ścieki od naszych klientów z którymi mamy podpisane 

umowy.  

Zestawienie za 3 ostatnie lata – przychody delikatnie rosną. Ilościowo sprzedaż nie 

rosła, natomiast rosła wartościowo zgodnie z taryfami które mamy. Każdego roku 

mamy delikatny wzrost taryf który ma za zadanie zrekompensować wzrost kosztów. 

Następnie grupa przychodów dużych jest z utylizacji ścieków dowożonych, t.j. prawie 

3 mln. zł. poprzednio niecałe 9 mln. zł. Grupa przychodów nieco mniejszych: sprzedaż 

naszych usług, to co nasi pracownicy wykonują dla firm i mieszkańców na zlecenie. 



 

Usługa transportu ścieków jest to usługa naszych beczkowozów – niewielkie 

przychody finansowe i przychody pozostałe operacyjne. 

Jeśli chodzi o strukturę przychodów: 

- sprzedaż podstawowa, 

- utylizacja ścieków, 

- sprzedaż usług, 

-utylizacja ścieków dowożonych. 

 

Koszty – żeby uzyskać przychody musieliśmy ponieść określone koszty. 

- największy procentowo udział kosztów są to wynagrodzenia i ubezpieczenia 

społeczne związane z wynagrodzeniami, 

- podatki i opłaty, (Spółka w roku 2021 odprowadziła do gminy prawie 1.700.000,00 

zł). 

- usługi obce (utylizacja sprasowanego osadu na oczyszczalni, wynajęte firmy które 

wykonywały zadania jeżeli nasze siły nie były w stanie tego sami zrobić – przewierty 

sterowane na większe długości, remonty dłuższych ulic – największa pozycja tego typu 

usługi). 

Największe problemy mamy w gospodarce ze wzrostem energii elektrycznej. Rosły 

koszty energii w okresie ostatnich 3 lat: 

- w 2019 roku Spółka płaciła za energie 73.600,00 zł, 

- w 2021 roku koszty energii przekroczyły 1 mln zł. 

To że mamy takie ceny energii jest to nasze duże osiągnięcie ponieważ podpisaliśmy z 

Polską Grupą Energetyczną umowę na stałe ceny energii jeszcze na ten rok i na 

przyszły i te ceny nie będą nam tak bardzo dokuczały. 

Koszty oczyszczalni w Kobylinie. 

W ostatnim roku mieliśmy bardzo drastyczny wzrost kosztów oczyszczalni ponieważ 

trzeba było ponaprawiać, po inwestować i wile rzeczy porobić. Koszty wzrosły na 

przestrzeni 3 lat o niecały 1 mln. zł.  

 

Zadania :Spółka zrobiła w 2021r. zadań na wartość 2 mln 400 tys. zł.: 

Zadania: 

1 zadanie nieplanowo – remont sieci w ulicy Poświętne 173.000,00 zł, pozostałe 

pozycje przewidziane i planowe: 

2.Remont odcinka sieci w ulicy Księdza Piotra Skargi – 66.100,00 zł , 

3.Remont sieci wodociągowej w ulicy Niepodległości – 339.000,00 zł, 

4.Wymiana membran oczyszczających i napowietrzających ciągu technologicznego na 

oczyszczalni w Kobylinie - 400.000,00 zł,  

5.Zakup i montaż nowych krat na przepompownie przy ul. Krobowskiej i Walecznych 

o prześwicie 3 mm oraz na kolektorze głównym oczyszczalni ścieków na Kobylinie – 

500.000,00 tys. zł. 

6.Zakup działki na budowę SUW w Mirowicach wraz z dokumentacją – 104.000,00 zł. 

7.Usunięcie awarii na sieci wodno-kanalizacyjnej – 271.000,00 zł. 

8.Sieć wodno-kanalizacyjna ul. Środkowa – 315.000,00 zł. 

9.System opomiarowania sieci i system Scada – 204.000,00 zł. 



 

 

Porównanie cen za wodę i ścieki naszej gminy z innymi gminami: 

W Grójcu mamy jedną z niższych cen za wodę i ścieki. 

Koszt zużycia w miesiącu średnio 10 m - 116 zł. 

Mamy 6 stacji uzdatniania wody i 2 oczyszczalnie. Oczyszczalnia w Uleńcu jest 

całkowicie nierentowna. Przychody są dużo niższe niż koszty utrzymania. 

Bardzo rosną koszty, musimy oszczędzać. 

Ostatnia podwyżka taryfy – wzrost cen o 3%. 

 

Radny Jacek Stolarski zapytał, co stało się z projektem modernizacji oczyszczalni 

ścieków. Poprzedni Zarząd prezentował wielkie plany zmodernizowania oczyszczalni 

ścieków. Nie była modernizowana 17 lat, miasto się rozrasta, przybyło dużo bloków, 

zwiększyło się zużycie wody, produkcja kanalizacji, wsadu do kanalizacji. 

Firma warszawska robiła projekt modernizacji oczyszczalni ścieków. Potężny projekt 

Były środki w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska i gmina miała te środki 

pozyskiwać i modernizacja oczyszczalni miała być przeprowadzona. 

 

Jakie są losy tych planów?, czy ma pan jako nowy Zarząd jakieś inwestycje w projekcie 

na najbliższe lata?  

Czy spółka ma jakieś plany, ze środków zewnętrznych z dotacji czy dofinansowanie  z 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska? 

 

Prezes Zarządu ZWIK podziękował za pytanie i wyjaśnił, że Spółka potrzebuje dużej 

inwestycji. Ten projekt robiła warszawska firma BIPROWOT, byłem u nich 1,5 roku 

temu, prosiliśmy o wartość wyceny tej inwestycji. Zaktualizowano wtedy na 40 mln. 

zł Projekt zakłada zmiany technologii pracy oczyszczalni poprzez wprowadzenie 

fermentacji i spalanie biogazu. Zakłada wybudowanie dużej ilości drogich nowych 

obiektów. Dzisiaj będzie to dużo więcej kosztować. Chciałbym ten projekt zrealizować. 

Dotacja 60%. Cos takiego byłoby realne. Dzisiaj żeby ten projekt zrealizować możemy 

ubiegać się o pożyczkę w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska na 15 lat bez 

umorzeń. Czy Spółka byłaby w stanie udźwignąć koszty tego kredytu?. My we 

własnym zakresie próbujemy mniejszymi krokami modernizować tą oczyszczalnie ale 

jednocześnie nie rezygnujemy z tego projektu. Cały czas nasi doradcy twierdzą, że jest 

to możliwe, jakieś pieniądze na WOD-KAN. Cały czas badamy i szukamy możliwości 

sfinansowania tego projektu. Robimy co możemy żeby tą oczyszczalnie usprawniać w 

inny sposób. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił swoje spostrzeżenia, że abonament mamy najwyższy 

a ceny najniższe, że można byłoby coś z tym abonamentem zrobić dla mieszkańców. 

Zapytał o inwestycję za 315 tys. zł. ul Środkowa - ile gospodarstw, podmiotów 

przyłączyło się do tej instalacji wykonanej przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji, ile 

domostw skorzystało z tej inwestycji? 

Prezes Neyman poinformował, że skorzystały 3 nieruchomości, pozostałe się nie 

przyłączyły i to leży w ich interesie żeby się przyłączyć. Tam były problematyczne 



 

przyłącza, które prowadziły od ul. Polnej i Starostwo, były  konflikty. Jest to 

zbudowane przyszłościowo, Spółkę było na to stać i taką decyzję podjęliśmy żeby to 

zrobić. Mieszkańcy tych ulic mają taką komfortową sytuacje, że w chwili awarii do  

przyłączy które idą przez tereny nieruchomości przy ul. Starostwo i Polnej będą mogli 

się przełączyć. Nasze służby techniczne rekomendowały, że to trzeba bardzo szybko 

zrobić, żeby tą sytuacje uzdrowić. My to zrobiliśmy, obowiązek przyłączenia się, 

poniesienia kosztów tego przyłączenia leży po stronie mieszkańców. 

 

Pan Przewodnicząc zasugerował że są to bardzo duże koszty 315: 3, chodzi o 

gospodarność, w tym roku Spółki nie jest na to stać. Trzeba szukać racjonalnych 

rozwiązań. 

Zapytał: czy są jakieś problemy z funkcjonowaniem Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji? 

Pan Prezes Neyman - wiemy co było w zeszłym roku, był to poważny problem dla 

Spółki, problem załatwiliśmy, przyczynę ustaliliśmy, Spółka otrzymała określoną w 

umowie rekompensatę za te niedogodności i w tej chwili Spółka działa bez problemów, 

mówimy o Faurecia. 

 

Czy trafiają się w Spółce jakieś problemy - że zanieczyszczenia trafiają do rzek? 

 

Zanieczyszczenia ze Spółki nie trafiają do rzek. Kontrole WIOŚ-iu w naszej Spółce 

były koniec lipca i w sierpniu, żadnych uwag. Badane były ścieki wychodzące, badany 

był odcinek przed ujściem do oczyszczalni, za ujściem - nie było uwag. 

 

Nawiązując do kontroli pan Przewodniczący przytoczył fragment pisma z 

Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska. 

„ Analizy pobranych w dniu 31 lipca  próbek wody z rzeki MOLNICY w miejscowości 

Grójec powyżej wylotu oczyszczalni ścieków w Kobylinie oraz rzeki KRASKI w 

Gościeńczycach wykazały, że stan wody w rzekach należy ocenić jako poniżej stanu 

dobrego. Na ocenę miały wpływ stężenia wskaźników charakteryzujących warunki 

tlenowe i zanieczyszczenia organiczne oraz wskaźniki charakteryzujące zasolenie 

które przekraczały wartość dopuszczalnego stanu dobrego”. 

Nie do końca jest wszystko dobrze. 

Dalszy fragment pisma; „w związku z powyższym osobę odpowiedzialną za 

eksploatacje oczyszczalni udzielamy pouczenia, a prezesa Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Grójcu zobowiązano zarządzeniem pokontrolnym do bezzwłocznego 

wzmożenia nadzoru nad procesami oczyszczalni ścieków w celu dostosowania jakości 

ścieków odprowadzanych do wód powierzchniowych, do wymagań określonych w 

pozwoleniu wodno-prawnym i nie dopuszczaniu do odprowadzania niedostatecznie 

oczyszczonych ścieków”. 

Pan Przewodniczący skomentował; że jest to jednoznaczne, że nie wszystko dobrze 

funkcjonuje i mam taką uwagę żeby zadbać o to Panie Prezesie! 

Pan Prezes Neyman stwierdził, że dbają o Zakład i należałoby zwrócić uwagę na 

funkcjonowanie szamb bezodpływowych, według jego oceny i oceny sołtysów w 



 

naszej gminie szamba bezodpływowe nie są opróżniane przez wyspecjalizowane wozy, 

są po prostu wypompowywane na łąki. 

Jeśli chodzi o szamba – kwestia do Burmistrza: 

Dalsza część pisma -„ponadto do Burmistrza Miasta i Gminy Grójec skierowano pismo 

jeśli chodzi o wzmożenie nadzoru nad prawidłowością opróżniania zbiorników 

bezodpływowych zlokalizowanych na terenie Miasta i Gminy Grójec i transportu 

nieczystości ciekłych do utylizacji w oczyszczalni ścieków”. 

Prezes Neyman nawiązał do zachowania pana Przewodniczącego na sesji czerwcowej 

i zażądał przeprosin, w kwestii stwierdzenia przez pana Przewodniczącego, że mamy 

tragiczną wodę. 

Stwierdził, że woda jest badana i nadaje się do użytku. 

 

Radny Janusz Dulemba – zapytał jak skończyła się sprawa skażenia wód przez 

Faurecję, czy zajął Pan jakieś stanowisko, czy sprawa się rozmyła? 

 

Nie rozmyła się, wyjaśniałem że negocjujemy ze sprawcą tego, negocjacje zakończyły 

się porozumieniem w którym mamy zrekompensowane koszty doprowadzenia do 

stanu pożądanego oczyszczalni. 

 

Sprawa się skończyła bezkarnie? 

Sprawca poniósł konsekwencje finansowe tego wydarzenia. Polubownie załatwiliśmy 

sprawę. Wydaje mi się że dobrze. Szukałem takiego rozwiązania żeby to było 

polubownie. Mamy w porozumieniu, że nigdy to się więcej nie powtórzy. 

 

Przewodniczący zapytał - czy to była rekompensata finansowa? 

Tak to była rekompensata finansowa 200 tys. zł. 

Radny Dulemba poprosił o dokument potwierdzający. 

 

Pan Biedrzycki zapytał iloma takimi samochodami CITROEN Spółka dysponuje, tym 

którym Pan jeździ? 

Dwa takie samochody mamy w Spółce. 

 

Pan Biedrzycki – mam pomysł, pewnie te samochody mają nieduży przebieg, 

czy ,można by było jeden samochód przystosować do potrzeb Straży Miejskiej w 

Grójcu? Straż Miejska potrzebuje nowego samochodu, widzimy że są wysokie ceny 

energii na przyszły rok i my jako radni, jako gmina będziemy musieli szukać 

oszczędności. Były zapewnienia, że będziemy ten samochód Straży Miejskiej zmienić 

i czy Spółka mogłaby przekazać taki pojazd do Straży Miejskiej i Straż Miejska 

miałaby nowy samochód. Czy jest brana pod uwagę taka możliwość? 

 

Pan Prezes stwierdził, że jego zdaniem nie ma takiej możliwości. 

 

Nie było więcej pytań. 

 



 

10. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Państwo Radni otrzymali sprawozdanie. Czy 

są pytania do sprawozdania? 

 

Radny Dariusz Prykiel zapytał, czy sprawa rewitalizacji części parku została 

rozstrzygnięta czy unieważniona.  

Pan Burmistrz Gwiazda zapewnił Radnego; że sprawa została unieważniona, ponieważ 

ta najniższa oferta która się kwalifikowała do wygrania przetargu była z błędem, był 

tam naliczony 8% podatek a powinien być 23%, mamy nadzieje że ta firma poprawi  

ofertę i w tym przetargu kolejnym też złoży ofertę. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że w ostatnim czasie nie wpłynęły żadne 

interpelacje. 

 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 

Pan Jacek Stolarski poinformował, że ma jedno pytanie do Pana Burmistrza, oznajmił 

- że słucha z przerażeniem, że wyższe uczelnie zamykają baseny, kryte pływalnie. 

Zwrócił się z pytaniem czy w Grójcu basen, kryta pływalnia będzie funkcjonować w 

najbliższych miesiącach do przyszłego roku?. 

 

Pan Burmistrz poprosił Pana dyrektora GOS o udzielenie odpowiedzi Panu radnemu 

Stolarskiemu. 

 

Pan Ireneusz Wojciechowski - Dyrektor Grójeckiego Ośrodku Sportu „Mazowsze” 

zapewnia wszystkich radnych że na dzisiejszy dzień nie mają planów zamknięcia 

basenu w tym roku. Nie było rozmowy na ten temat. 

 

Pan Burmistrz dodał, że basen kilka lat temu został zmodernizowany za wiele 

milionów złotych w celu takim, żeby był oszczędny  i miał małe koszty 

funkcjonowania. Po to ten remont został przeprowadzony, żebyśmy nie musieli teraz 

zamykać i żeby sobie poradził z takim kryzysem energetycznym. Zainteresowanie 

mieszkańców basenem jest duże. Zamknięcie go spowodowałoby, że jedyna taka 

atrakcja rekreacyjna, sportowa, pomijając grupy sportowe które uprawiają piłkę nożną, 

koszykówkę, czy rowery, zniknęłaby z naszej ofert sportowej. 

 

Pan Stolarski zapytał - czy w najbliższym czasie ceny energii w Grójcu z kotłowni 

wzrosną? Jeżeli nie wzrosną to zgodnie z planem basen będzie funkcjonował. 



 

 

Czy mamy jakąś wiedzę, czy są planowane podwyżki energii elektrycznej, podgrzania 

wody? Czy władze miasta mają jakąś wiedzę na ten temat?  

Co do cen prądu, nie wiemy jak to będzie, wiemy że wygaszamy oświetlenie uliczne, 

że miasto redukuje zużycie prądu. Trzeba oszczędzać. 

 

Pan Burmistrz  poinformował, że nikt na to pytanie nie może odpowiedzieć. Jest to 

pytanie bardziej do operatora kotłowni sieci ciepłowniczych. Z tego co mi wiadomo, 

takiego zagrożenia nie ma, jeśli wzrośnie, to tak jak i wzrosną podatki. Taki mamy 

sygnał od pani skarbnik, że ceny kosztów wywozów odpadów i zagospodarowania 

odpadów będą dużo wyższe niż w tym roku - w przyszłym roku. Czekamy do 16 

października na oferty za energię elektryczną. Będzie to napędzało inflację, ale też 

słuchamy telewizji gdzie mówi się o Tarczach Osłonowych, gdzie operatorzy Sieci 

Ciepłowniczych będą rekompensowane miały  wzrosty cen, tak jak i mieszkańcy 

dostają dopłaty. Operatorzy Sieci Ciepłowniczych też takie tarcze osłonowe będą 

posiadać. Na razie nie mamy co myśleć o tym co będzie, ale przygotowywać się na to. 

Cena ciepła które jest dostarczana do naszych mieszkańców i do naszych instytucji jest 

dzisiaj na bardzo dobrym poziomie cenowym. Myślę, że współpraca będzie się 

odbywała na tym samym poziomie z korzyścią dla mieszkańców. 

 

 

Zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz odniósł się do pytania pana radnego 

Stolarskiego odnośnie cen energii na basenie, poinformował że była rozmowa z 

radnymi o konieczności dofinansowania Grójeckiego Ośrodka Sportu (zlecił panu 

Dyrektorowi przedstawienie ofert na wykonanie instalacji fotowoltaicznej na basenie 

jak i na Hali Sportowej Spartakus), będziemy Państwu Radnym przedstawiać  

propozycję żeby przekazać dodatkowe środki na wykonanie takiej  inwestycji w 

Grójeckim Ośrodku Sportu. 

  

Pan Przewodniczący przedstawił pisma które wpłynęły do Rady Miejskiej w Grójcu: 

- petycja mieszkańców ul. Wiatracznej (prośba o pozostawienie dotychczasowej nazwy 

ulicy Wiatracznej), 

 - pismo ze Starostwa Powiatowego w Grójcu -  zadania „ remont drogi powiatowej 

Kępina Czachów”. 

- przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Grójcu na temat wykupu dworca. 

Poinformował, że zwrócił się o przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie  

sprzedaży części działki wraz z dworcem. 

W odpowiedzi udziałowcy PKS Grójec nie zgodzili się na sprzedaż części działki wraz 

z budynkiem starego dworca za kwotę 202.000,00 zł. 

- wniosek o podwyżkę wynagrodzenia skierowany przez pracowników administracji i 

obsługi PSP nr 2 w Grójcu. 

 

Pan Burmistrz poinformował, że zwrócił się do udziałowców Spółki PKS o 

wyemitowanie dodatkowych akcji Spółki, dla Gmin y Grójec udziałowcy odmownie 



 

odpowiedzieli na moją prośbę. Stwierdzili, że nie są zainteresowani wyemitowaniem 

akcji i sprzedażą ich dla gminy Grójec. Chcielibyśmy dbać o to, dofinansowywać i 

dobrze współpracować, z drugiej strony byśmy chcieli oczekiwać, że gmina Grójec 

jest dużym beneficjentem tej Spółki to też powinna mieć możliwość głosu na Walnym 

Zgromadzeniu i posiadać jakąś część udziałów. 

 

13. Zakończenie Sesji. 

 

Pan Przewodniczący podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął LII Sesję Rady 

Miejskiej w Grójcu. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady  

                                                                                                                       

  Karol Biedrzycki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Jolanta Kępka 


